
Kérdés Ács Rezső Polgármester Úrhoz 

a 2018 márciusi közgyűlésre. 

 

Mi lesz a piaccal? 

Többször szóvá tetem az új piac áldatlan állapotát.  

•  Huzatos, télen annyira hideg a huzat miatt is, hogy alig használják. Az áru és az árus is 

megfagy.  

• A 7-8 méter magasra rakott tető, eső esetén szinte semmit nem véd. Bevág az eső a tető alá. 

Olyan, mintha valaki 4 méter magas póznára rakná az esernyőjét, remélve, hogy védi eső 

ellen. 

• A parkoló hely nem elég, a parkoló számláló hetek óta nem működik. 

• Nyáron viszont az üvegtető miatt rettenetesen meleg. Árnyékolásról nem gondoskodott a 

tervezője. 

Most újabb elborzasztó dolgokat láttam:  

• Az árusító pultok és a padozat vastagon galambürüléses. Nem tettem feljelentést ez ügyben, 

ezt Polgármester Úrtól várom. Elvárom. Mégsem járja, hogy élelmiszert árusító pultok 

esetleg madárinfluenzát is terjesszenek. 

• A tetőről a téli hó és jég szabadon zuhanhat alá. Az egyik kereskedő sátrát összetörte egy 

ilyen jégzuhatag. Az erős ponyvát átszakítva zuhant a „földre”. Ha ez ember fejére esik, 

aminek nagy esélye van, akkor az, súlyos sérülést, vagy akár halált is okozhat. 

Polgármester Úr! Javaslom, perelje be a tervezőt és a kivitelezőt hibás teljesítés miatt. Ezt a piacot 

egy százlakásos lakóház áráért építették. Gondoljunk bele, a 160 lakásos épület kétharmadáért. 

Ennek hiba nélkül kéne működni. 

A kiszakadt ponyváról és a galambürülékről fotókat mellékelek. 

 

Rácz Zoltán 

Önkormányzati képviselő 

 


